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INTERPELACJAljr*uo'-,,'
w sprawie funkcjonowania poradni psvcho|ogiczno-pedagogicznych od 1 września 2012
roku

W dniu 29 marca 2012 roku Rada Miasta podjęła Uchwałę Nr 335/XX2o12 w
sprawie utworzenia Zespołu Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych w Częstochowie
Nadal jednak Uchwała ta nie została ogłoszona w Dzienniku Urzędovvym Województwa
S|ąskiego. Proszę o informację:

1. Jakie jest stanowisko Wojewody S|ąskiego w sprawie powołanej uchwały - czy jest
ona zgodna z prawem?
Czy 1.09.2012 r. zacznie funkcjonować Zespoł Poradni?
Czy są1akieś prob\emy związane z weiściem w Życie tei Uchwały?

Proszę również o odpowiedźna następujące pytania:

l|e etatów pedagogicznych istnieje obecnie w kazdej z poradni, które mają tworzyó
Zespcń?
|le etatów pedagogicznych ma zostać zredukowanych (ewentualnie utworzonych)
zgodnie ztzw. metryczkami w kazdej z poradni?
|le etatów niepedagogicznych zostanie zredukowanych w kazdej z poradni?
l|e etatów związanych z obsługą finansowo-księgową będzie od 1.09.2012 r. w
Zespo|e Poradni? !|e w zońęku z tym etatów związanych z obsługą finansowo-
księgową zostanie zredukowanych? (Proszę o podanie danych z
wyszczegolnieniem kazdej poradni)

5. W której poradni (|ub poradniach) po utworzeniu Zespołu Poradni będzie
funkcjonował Zespół orzekający w sprawie dzieci niewidomych, niedowidzących,
głuchych, niedosłyszących i z problemem autyzmu?

6. Jak będzie wyg|ądała organizacja Wczesnego wspomagania d|a dzieci
niepełnosprawnych?

Proszę o załączenie kopii ,,metryczeK', zawierających za|ecaną wie|kość
zatrudnienia, które otrzyma|i od \A/ydziału Edukacji dyrektorzy wszystkich 4 poradni.

Pragnę zauwaŻyc, Że w odpowiedzi z dnia 19.03.201 2 r. na moją interpe|ację z dnia
6.03.2012 r. Pan Prezydent Koperski stwierdza: ,,oszczędności związane z p|anowaną
reorganizacją poradni wynikać będą z utworzenia wspó|nej księgowości i dyrekcji
Zespołu''. Czy zatem dotychczasowy stan zatrudnienia pracowników pedagogicznych
zostanie utrzymany?

Pan Nacze|nik Stefaniak wielokrotnie podczas posiedzeń Komisji Edukacji
podkreś|ał, Że nie moze dokładnie okreś|ić jak będzie wyglądała organizacja nowo
tworzonej p|acówki, gdyz o tym ostatecznie miałby zdecydować nowy dyrektor.
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\Afupowiedzi te dotyczyły tez kwestii zatrudnienia. Kiedy zatem zostanie ogłoszony konkurs
na stanowisko dyrektora Zespołu Poradni Psychologiczno-Pedagogicznych? Dobze
byłoby' aby nowo wybrany dyrektor miał dostateczną ilośó czasu na pŻygotowanie się do
wyzwania, jakim jest kierowanie tak duŻąp|acowką.

Proszę o wyczeĘującą odpowiedŹ na każde zawańe w niniejszej interpelacji
pytanie. Jest to bardzo waŻne z punktu widzenia dzieci korzystających z pomocy
psychologiczno-pedagogicznej W naszym mieście. o to co dalej będzie z poradniami
pytają mnie rodzice dzieci korzystających z usług poradni, w tym także rodzice dzieci
niepełnosprawnych. odpowiedź na moje pytania pozwoli zapewnió tym osobom poczucie
bezpieczeństwa, które na skutek informacyjnego bezładu zostało nadwyrężone.

Z poważaniem

ł ' , - / . /  - / ,. / j%a7 -źzł.łeo-2--.,,.-.|/r.,/' "7 
a/


